
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 513
Vil ministeren redegøre for, hvilken vægt de mange sager forud for stalkingsparagraffens 
ikrafttræden har, når der ”kun” er fem hændelser, som ligger efter lovens ikrafttræden, 
hvilket kan syne af meget lidt? Stalkingsparagraffen blev netop indrettet således, at 
der ikke skulle et bestemt antal sager til at løfte brugen af stalkingparagraffen, hvorfor 
spørgeren mener, man bør skele til de foregående sager for kunne anse de nye sager 
som nok til at rejse en sag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. april 2023.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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